
 

 

Zápis z 2. zasedání Akademického senátu FIS 
konaného dne 17. dubna 2024 

 
Přítomni: Kaspříková, Löster, Borovička, Sixta, Ivanega, Morová, Malínek, Stárek, Charvát, 

Chudán, Staněk, Langhamrová, Radváková, Pavlíček 

 

Omluveni: Buchalcovová, Fales, Potančok 

 

Hosté: Fischer (děkan), Doucek (proděkan), Chlapek (proděkan), Vltavská (proděkanka) 

 

Zasedání probíhalo prezenční formou v místnosti NB 473. O jednotlivých bodech programu 

hlasovali členové AS FIS dle jednacího řádu, a to postupně po projednání jednotlivých bodů. 

 

Na začátku zasedání předsedající senátorka Langhamrová konstatovala, že je přítomno 12 členů 

senátu, a tedy AS je usnášeníschopný. 

 

Program: 

1. Návrh rozdělení finančních prostředků FIS na rok 2024 

2. Souhlas se jmenováním členů disciplinární komise FIS 

3. Různé 

 

Předsedající představila program zasedání a dala hlasovat o jeho schválení. 

 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

12-0-0 

 

(Přítomni: Kaspříková, Löster, Borovička, Sixta, Ivanega, Morová, Malínek, Stárek, Charvát, 

Chudán, Staněk, Langhamrová) 

 

 

1. Návrh rozdělení finančních prostředků FIS na rok 2024 

 

Děkan Fischer na úvod tohoto bodu jednání představil vývoj rozpočtu na celoškolní úrovni a 

proces jeho následného dělení na jednotlivé fakulty. Konstatoval, že vývoj rozpočtu z pohledu 

fakulty je poměrně konstantní, pokles u položky doktorského studia je způsoben poklesem 

počtu doktorandů. Dále představil a okomentoval jednotlivé kapitoly rozpočtu a upozornil, že 

ve finálně předkládaném návrhu je oproti předem zaslanému návrhu rozpočtu zohledněna 

připomínka od senátorky Kaspříkové týkající se rozdělení prostředků za přijímací zkoušky z 

matematiky. Zároveň děkan představil čerpání rozpočtu za rok 2023. 

 

Následovala diskuse, ve které vystoupili: Fischer, Chlapek, Kaspříková, Löster a Ivanega 

 

V rámci diskuse byl vznesen dotaz na záporný stav hospodaření Katedry multimédií, vývoj 

rezerv a rozpočtů jednotlivých kateder a alokace prostředků na základě výuky v anglickém 

jazyce. Dotazy senátorů byly ze strany vedení fakulty zodpovězeny, nicméně bylo 

konstatováno, že pro kompletní pohled by bylo vhodné probrat tuto problematiku přímo 



 

 

s vedoucími kateder. Na příští zasedání AS FIS tedy budou přizváni vedoucí Katedry 

multimédií (KME) a Katedry matematiky (KMAT) 

 

Návrh usnesení AS FIS 

Akademický senát FIS schvaluje návrh rozdělení finančních prostředků FIS na rok 2024.  

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

14-0-0 

 

Návrh usnesení AS FIS 

AS FIS žádá děkana FIS, aby na další zasedání senátu přizval vedoucí kateder multimédií 

(KME) a matematiky (KMAT) k diskusi o hospodaření, rozpočtu a plánu rozvoje kateder. 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

14-0-0 

 

 

2. Souhlas se jmenováním disciplinární komise FIS 

 

Děkan Fischer představil návrh na jmenování členů disciplinární komise na další dvouleté 

období, a to ve stávajícím složení.  

 

Návrh usnesení AS FIS 

Akademický senát FIS dává děkanovi souhlas ke jmenování T. Bejšovcové, doc. Sklenáka, Ing. 

Staňka a Ing. Vltavské členem Disciplinární komise FIS ke dni 20. 4. 2024. 

Hlasování: 

pro - proti - zdržel se 

13-0-1 

 

3. Různé 

 

V rámci bodu různé vystoupil senátor Löster, který konstatoval, že pravděpodobně dojde ke 

ztrátě části výuky na statistiky, a to pro Národohospodářskou fakultu (NF). Na to krátce 

reagoval děkan Fischer, který informoval o aktuální situaci z pohledu vedení fakulty. Otázka 

vzájemné výuky mezi FIS a NF bude předmětem jednání s NF, které proběhne v brzké době. 

 

Dále v bodu různé vystoupila senátorka Radváková, která vyjádřila návrhy ke zlepšení 

fungování AS FIS v některých ohledech. V následné diskusi vystoupili senátoři Pavlíček, 

Langhamrová, Kaspříková, Löster a Staněk. 

 

 

V 9:17 předsedkyně ukončila zasedání. 

 

 

 

 

Zapsal: Staněk     Za správnost: Langhamrová, Pavlíček 

 


